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Knytt til revisjon av Gryttenutbygginga er det 22.02.2022 spela inn av Forum for Natur og 

Friluftsliv i Møre og Romsdal blant anna moglegheita for å stengje av anleggsvegen inn i 

Sandgrovbotn. Ordlyden i vår uttale var som følgjer; 

 

"Når det gjelder villreinen ble Gryttenutbyggingen dessverre enda en negativ faktor for 

bestanden. Fysiske inngrep ved selve anlegget med alle tipper, anleggsveier etc. samt økt ferdsel 

har hatt negativ effekt på reinen. Vi mener at nå er tiden moden til å vurdere om det kan være 

formålstjenelig for reinen å stenge anleggsveien inn i Sandgrovbotn for allmenn motorisert 

ferdsel. Dette er også i tråd med FNs tiår for restaurering av natur som vi er inne i nå. Dessuten 

har nå villreinen ved siste oppdatering nov. 2021 gått fra kategori «livskraftig» til «Nær truet» på 

rødlisten for arter (se https://artsdatabanken.no/lister/rodlisteforarter/2021/19057). Villrein her 

er en del av villreinbestanden i Rondane-Dovre regionen, som utgjør ca. 25% av den totale 

bestanden i Norge, og som er den mest opprinnelige villrein med minimal genetisk innblanding 

av tamrein jfr nyere forskningsresultat (Kvie mfl. 2019). Dette sett et ekstra press på for å gjøre 

noe med spesielt dette leveområdet for reinen." 

 

Vi ber difor om de tek inn dette tiltaket foreslått av oss opp til vurdering når de lager tiltaksplan 

for Snøhetta villreinsområde. 

 


